
Protokół z posiedzenia  
Uczelnianej Komisji ds. Jakości Kształcenia 

z dnia 16 stycznia 2017 r. 
 

Temat posiedzenia : 
Aktualizacja Aktualizacja procedury przeprowadzania ankietyzacji. 

 
Obecność na posiedzeniu komisji wg załączonej listy. 
  

Komisja rozpoczęła pracę nad aktualizacją procedury ankietyzacji w związku                      
z zapowiedzianą przez Prorektor ds. kształcenia prof. Śmiałkowską zmianą formy 
przeprowadzania ankietyzacji z papierowej na elektroniczną.  
W rozpoczętej dyskusji padło między innymi stwierdzenie ze strony 
przewodniczącego UKdsJK, że należy dążyć do uproszczenia tego badania 
ankietowego. Przedstawiciel WBiA dr Popiel wspomniał o problem z frekwencją 
wśród respondentów na jego wydziale. Zaapelował również to, żeby wyniki z 
przeprowadzonego badania opinii pojawiały się zaraz po sesji egzaminacyjnej.  
Przewodniczący podkreślił, że w związku ze zmianą zasad okresowej oceny 
nauczyciela akademickiego zwiększy się wpływ oceny uzyskanej w ankietyzacji na 
jej ostateczny wynik.  
Członkowie komisji dyskutowali również nad sposobami motywowania studentów 
do jak najbardziej licznego udziału w ankietyzacji. Pojawiła się propozycja, aby na 
stronie internetowej przy zalogowaniu się przez studenta pojawił się komunikat o 
ankiecie wraz z pytaniem czy chce ją wypełnić, po czym wariant kliknięcia „tak” lub 
‘nie”. Natomiast w propozycji bez wariantu „tak lub nie” pojawiałaby się ankieta za 
każdym razem kiedy student loguje się na stronie. Istotna jest też informacja 
zwrotna czy student wypełnił wszystkie dostępne kwestionariusze lub jakiej nie 
wypełnił. Dzięki wariantowi ankietyzacji elektronicznej wszyscy nauczycieli mogliby 
zostać ankietowani, a wyniki podawane byłyby do wiadomości dziekanów oraz 
bezpośrednich przełożonych raz w roku.  
Członkowie komisji postanowili zaprosić na kolejne spotkanie koordynatora 
wdrażania systemu Uczelnia XP dr Grzegorza Śliwińskiego, który miałby 
przedstawić w jaki sposób będzie przebiegała z pośrednictwem wspomnianego 
systemu ankietyzacja elektroniczna. Na tym samym spotkaniu członkowie komisji 
mają również zaprezentować wstępne propozycje zmian kwestionariuszy ankiet. 
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